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6.5.2024 Ag B301 klo 16:15

Läsnä:
Lauri Laitinen puheenjohtaja
Antti Laajalahti sihteeri
Essi Lampinen
Jessica Tikkaoja
Eveliina Viitasalo
Tomi Salo
Pinja Jousinen
Sara Nikulainen
Elsa Vänttinen
Veera Mäentaus
Siru Huurre
Elina Hukkanen
Sarianna Saastamoinen

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:14

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
-Fuksikirje viimeistelyjä vaille valmis.
-Radikaalin uudet esittelydiat melkein valmiit.
-Radikaalin hallituksen iltaesittelydioihin voi mennä laittamaan oman esittelyn kesän aikana.
Peejii on jo ehtinyt omansa sinne lisätä.
-Osittainen yhteistyö Teerenpelin kanssa alkanut (eli yhteistyöhinnat voimassa, testattu on ja
toimii)
-Yhteistyösopparien Excel-taulukko vielä hieman vaiheessa kandin ja muiden kiireiden takia,
mutta pikkuhiljaa etenee.

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: Danske 10 420,41e ja Omasp 4117,20e Yht. 14537,60 €
Kassassa: 125,50 €

5.2. Rahatilanne
Tilillä huolestuttavan paljon rahaa (periaatteessa positiivinen ongelma). Toisaalta
varmistetaan vielä, ettei ole vujuilta vielä maksuja jäljellä (drinkkiliput vielä maksamatta,
2000 e). Ideoita miten voisimme tiliä mahdollisesti hieman tyhjentää, ettei mene vain
voittoa tavoittelevaksi yhdistykseksi? Vujuilta kuvaaja ja bändi maksamatta (n.) 700 +
250 e.
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-Viilun varaaminen jäsenistölle
-Mahdolliselle enslukuvuoden liikuntavuorolle välineitä
-Sitsien sponssaaminen halvemmaksi jäsenistölle
-Haalaritilaus
-Ainejärjestötilaan?
-Exqut

5.3. Drivekansioiden siirto ja putsaus
Sovittiin, että vujujen jälkeen siirretään drivestä kaikki materiaali johonkin muualle, kun se
lakkaa toimimasta syyskuun lopussa. Oli puhetta, että samalla kansioita voisi vähän siivota ja
järjestellä uusiksi. Ajankohta? Vapaaehtoisia?

Kuun loppuun mennessä siistiksi, kesän aikana siirto. Vapaaehtoisia paljon.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Jooga ja äänimaljat 9.4.
12 ilmoittautunutta. 9 paikalla, sujui hyvin. Ohjaaja huomioonottava.

6.1.2. Maratonsitsit 13.4.
Oli mukava päästä tutustumaan humanisteihin, heidän sitsilauluihin ja heidän muihin
sitsikäytäntöihin. Loppua kohden oli kaoottinen meno. Konseptina toimiva, kun saa itse
päättää monetko sitsit haluaa sitsata. Ensi vuonna uusiksi? Kasviskiusauksessa liian vähän
suolaa, mutta onneksi Antti pelasti tilanteen :D Jonkun verran jäätiin tappiolle, mutta Fokus
tsekkailee tilanteen ja oli ottamassa koppia suurimmista tappioista.

6.1.3. Verenluovutus 15.4.
Kolme ilmoittautunutta. 1 pääsi paikalle. Panostetaan ensi syksyn veriralliin.

6.1.4. Radikaalin synttärit 18.4. @Revo
Meni kivasti ja saatiin viedä snäkkejä Revoon.

6.1.5. Kokkisota 19.4. @Norssi
Tullut positiivista palautetta meidän jäsenistöltä ja toivottu uusiksi, todennäköisesti syksyllä
yritetään toteuttaa toinen kokkisota. Loimu oli paikalla promoomassa toimintaansa ja
jakamassa ilmaista merchiä. Kiitos heille sponsoroinnista. Kaikki ryhmät saivat kiisselin ja
pasteijat tai piirakan aikaiseksi, vaikka ohjeet oli viroksi. Voittaja sai teemaan sopivat
patalaput ja kauhat palkinnoksi. Loimulta 60e sponssia ja omaa maksua noin 7e.

6.1.6. Matluvappu 20.4.
Talvi yllätti matlut ja pihapelit/piknik jouduttiin perumaan takatalven takia. Beerpong-turnaus
järjestettiin, jonka Ynnä voitti. Lumisen sään takia paikalla oli vähän porukkaa, mutta Loimu
oli paikalla jakamassa munkkeja.

6.1.7. Kämppäapprot 22.4.
20 ilmoittautunutta. Ensi kerralla voisi nostaa osallistujien määrää ilmossa.

6.1.8. Vappusitsit 23.4. feat. Syrre @Freetime
Kanapasta oli taivaallista. Baari oli koko ajan auki, mikä vähensi ruuhkaa taukojen aikana.
Aktiviteettinä oli perus sitsaamisen lisäksi bingoa, tietovisaa, flip-cup ja never have I ever.
Sirkusteemaa oli luotu koristelemalla paikka ilmapalloilla, serpentiinillä ja viireillä sekä
jakamalla pöytiin popparia. Todella mukavat sitsit vaikka tottakai baarihinnoilla. Time maksoi
haalarimerkit.

6.1.9. Vappu Hoplop 24.4.
Oli hyvä meno.

6.1.10. Mocktail-kisa 25.4. @Revo
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18 ilmoittautunutta. Aluksi Revon baarimikko piti pienen demon holittomien drinkkien
valmistuksesta, käytössä olevista raaka-aineista ja makujen tasapainottamisesta. 3 ryhmää
loi meille yllättävän hyviä ja erilaisia drinkkejä. Voittajat saivat maistaa itse
suunnittelemaansa juomaa lasilliset. Voittajille palkinnoksi lasipillejä ja pommacia.

6.1.11. Nanosaunailta 26.4.
Ei paljoa porukkaa. Mukava perus saunailta.

6.1.12. Golf-simulaattori feat. Syrre 29.4. @Kuokkala
Todella vähän porukkaa. Pyydettiin Syrinx mukaan osallistujien vähäisen määrän
takia. Muuten meni hyvin.

6.1.13. WABU 30.4. @Kirkkopuisto
Sää oli loistava (parempi kuin kahtena edellisenä vuonna). Aurinko paistoi ja oli lämmin.
Kerrankin säästyttiin lumi-, räntä- ja vesisateelta sekä rakeilta. Jäätiin alkuperäisestä
suunnitelmasta poiketen Kirkkopuistoon eikä siirrytty Mattilanniemeen. Saatiin tuhottua
ainakin osa vujulahjoista :)

6.1.14. Harju piknik 1.5.
Sää jälleen helli :)

6.2. Tulevat
6.2.1. Ynnä karaoke 7.5.

Ynnä ehdotti, että Radi voisi tulla heidän joka kuukausi pidettävään karaokeen
tiistaina. Tapahtuma ei vaadi meiltä mitään eikä tapsoja ole menossa paikalle.

6.2.2. Kesätapaamiset 15.6. ja 20.7.
Kesäkuussa Lounaispuisto ja heinäkuussa kampuksen kenttä.

Tauko 16:45-16:55

7. Media-asiat
7.1. Ruisku

Budjetoidaan Ruiskuun 189,62 €
Lehti on saanut ihan hyvää palautetta, vaikka aika huonosti sitä muistin jakaa vappuna.

Eräs Ynnän hallituslainen inspiroitui lehdestä niin paljon, että aikoo elvyttää heidän oman
lehtensä.

Muistutus vielä instagramiin tehtävästä vuju postauksesta, kun sellaista oli pyydetty.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.1.1. SopoKopoKahviApprot 29.4.
Järjestettiin Ynnän, Linkin, Algon, Syrinxin sekä Fyysikoiden kerhon kanssa. Meidän
rastilla aiheena oli aikataulutus johon liittyvä tehtävä. Saatiin hyvää palautetta ja
tehtävästä tykättiin.
8.1.2. Nolla-toleranssi kiusaamiselle
Kiitos kaikille Vapusta ja tapsoille tapahtumien järjestämisestä! Osattiin käyttäytyä ja
selvittiin ilman suurempia keissejä. Muistutuksena tähän väliin vielä että meillä on
kiusaamisen suhteen nolla-toleranssi, eli kiinnitetään tähän nyt tarkemmin huomiota
varsinkin hallituslaisina. Vältetään kommentoimasta kenenkään ulkonäköä, tai
ominaisuuksia joihin he eivät itse pysty vaikuttamaan.

8.2. Valiokunnat
8.3. Kemian KKR
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-Avoimen väylän valintaperusteista: ollaan mahdollisesti luopumassa viestintä- ja
kieliopintojen suorittamisen vaatimuksista. Ehdotuksena siis että jatkossa riittää
hakukelpoisuusvaatimukseksi määräaikaan mennessä suoritettu kemian perusopinnot
(25op.)
-Bio- ja ympäristötieteiden laitos on luopumassa sivuaineopiskelijoiden bio- ja
ympäristötieteiden aineopintokokonaisuudesta tulevassa OPSissa. Muutos ei koske
aineenopettajaopiskelijoita.
-Valintakoeuudistus etenee vielä suunnitelmien mukaan.
-Pro gradu -tutkielman tarkastus muuttuu sähköiseksi Vasara-prosessiksi. Sinne
palautettava gradu on pääasiassa lopullinen, eikä sitä pystyisi enää siellä Vasarassa
muokkaamaan.
-Yhteishausta tietoa: Jyväskylän kemialle haki yhteishaussa 174 tyyppiä, joista
ensisijaisia 34 (vertaus vuoteen 2023: hakijoita kemialle oli 238, joista ensisijaisia 41).
Avoimen kautta kemialle haki tänä vuonna 6 (vuosi sitten haki 3). Kemian maisteriin
haki tänä vuonna 8 (vuosi sitten haki 13)
Nanolle haki 77 hyyppää, joista 16 ensisijaisia.

8.4. Matlun KKR
- Gradun arviointiprosessi muuttuu/siirtyy sähköiseen Vasara-järjestelmään

- Edelleen palautus turn-itiin, jonka jälkeen viimeinen versio Vasaraan
- Tämän jälkeen ei ole enään mahdollista korjata kirjoitusvirheitä tms eli tärkeää

että palauttaa varmasti viimeisen version
- Arvioinnin jälkeen gradu latautuu automaattisesti jyxiin eli sitä ei tarvitse

opiskelijan enää itse tehdä
- muutos voimaan halukkaille kesäkuussa, kaikille syksyn alusta alkaen

9. Palauteboksin läpikäynti
-Kokkisota
“Aivan p a r a s! Konsepti aivan ihana ja en tiedä mitä sanoa, koska niiiin toimiva tapahtuma. Tuun
henkilökohtaisesti paheksumaan etäisesti hallitusta jos ette järjestä uudestaan :D”
Hallituksen kommentit: Mahdollisesti syksyllä uudestaan.

-esittelyteksti jyy
“Hei! Jyyn sivuilla ja lukioille lähetettävissä materiaaleissa on ainejärjestöjen esittelyt, mutta
Radikaali puuttuu listasta. Löytyy ainostaan linkki nettisivuille. En tiedä onko jyy unohtanut taas
meidät vai onko meidän puolelta unohdettu lähettää esittely, mutta sen voisi hoitaa kuntoon.”
Hallituksen kommentit: PJ ottaa koppia ja kysyy Nanon hyypiltä samalla heidän mahdollista
esittelytekstiään.

10. Muita esille tulevia asioita
-Ulkona on ollut kiva keli ja paljon kukkasia.
-Hallituksen mielipide, että tapahtumia olisi jatkossa kerran kahdessa viikossa nykyisen
kerran viikossa sijaan? Joissain tapahtumissa erittäin vähän porukkaa jos ollenkaan
(hallituslaisten lisäksi)

Hallitus miettii tapahtumien harventamisen mahdollisuuksia ja sen vaikutuksia. Ei tehdä
lopullisia päätöksiä.
-Orientaatioviikon tapahtumat melkeinpä valmiiksi suunniteltu

11. Budjetoinnit
● 194,88 läpi virtaava (Sirkussitsien haalarimerkit, jälkibudjentointi)
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● 140e fuksisauna
● 4,24 e kemiaa kaikille kahvitukset jälki budjetointi
● 9,80e nanosauna herkut kulujen toteaminen
● 189,62 e Ruisku

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksyttiin pöytäkirja 4/24 muutoksin: (tarkennettu kohdassa 5.2, että keille
Radikaalin pankkikortit tulee ja henkilötunnuksen alkuosat. Lisätty myös lautapelien
budjetointiin viivan tilalle itse budjetoitu summa, 120e)
Päätös: Hyväksytään muutoksin (korjataan kirjoitusvirheitä)

13. Seuraava kokous
3.6. klo 18:15 paikka Zoom

14. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:40.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____ _____/____/______

_________________________ _______________________________
Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2024 Antti Laajalahti, sihteeri 2024


